



## السيرة الذاتية C.V

الاسم / مالك امين عبدالله محمد  
مكان الميلاد / المحافظة /إب ، مديرية / جبله ، عزلة /وراف ، قرية /الرشاحي  
تاريخ الميلاد / ١٨/٨/١٩٨٦  
الحالة الاجتماعية / متزوج

### \* المؤهلات الدراسية :-

- ١- بكالوريوس تقانة حيوية وتكنولوجيا الاغذية (صناعات غذائية) جامعة نمار
- ٢- ثانويه علمي مدرسة النهضة اب

### \* المهارات والقدرات :-

- ١- القدرة على التأقلم مع اي ظروف
- ٢-القدرة على انجاز الاعمال المؤكله إلينا
- ٣-القدرة على التعامل مع اي مشكله وايجاد الحلول المناسبه لها
- ٤- القدرة على العمل لفترتين
- ٥-القدرة على العمل ضمن الفريق الواحد
- ٦-القدرة على تحمل مسؤولية الاشراف وتوجيهات العمل للعاملين

### \* الخبرات :-

- ١- خبره في ادارة الجودة خبرة ٨ سنوات في الشركة اليمنية للمطاحن وصوامع الغلال -الحديدية (دقيق السنابل ) أعمل فيها حالياً .
- ٢- خبرة في مجال تحليل الاغذيه وفحوصاتها .
- ٣- خبرة في الكشف عن بكتريا السالمونيلاء والشيغيلاء في بعض الاغذيه المقدمه في المطاعم واليوفيات والكافتيريا .
- ٤- خبرة في مراقبة جودة القمح من تفريغ البواخر وفي معاملاته وفحوصاته قبل الطحن وعند التفريغ وتحديد سعر القمح من خلال فحوصات عينات القمح المأخوذة من شحنة الباخره .
- ٥- خبرة في تكنولوجيا الطحن في الشركة اليمنية للمطاحن وصوامع الغلال الحديدية -دقيق - السنابل - الافران - البسكويت - الكيك -البركه -الطاحون - wfp
- ٦- خبرة في مهارات الإشراف على قسم السلامة الغذائية ( الشؤون الصحية ) داخل الشركة .
- ٧- خبرة في مجال إقامة دورات تدريبية وتنفيذها .
- ٨- خبرة في مجال التدريب والتعليم وإعداد وتحضير المواد العلميه وعروضها وتنفيذها .

- ٩- خبره في مجال الامن والسلامه والاسعافات الاولية
- ١٠- خبرة في استخدام الحاسوب الآلي والتصاميم
- ١١- خبره في مجال التدريب والتعليم الإلكتروني والحضوري.
- ومرخص لي دولياً في ممارسة التدريب والتعليم الإلكتروني والحضوري
- ١٢- خبره في مجال التسويق والترويج
- ١٣- خبره في مجال العلاقات العامة داخلياً وخارجياً.
- ١٤- خبره في مجال العرض واللقاء وفصاحة الكلام والمنطق

### \* الدورات التدريبية :-

- ١- دورة تدريبيه في تكنولوجيا الطحن
- ٢- دورة تدريبية في مراقبة جودة القمح
- ٣- دورة تدريبيه في الاسعافات الاولية
- ٤- دورة تدريبيه في السلامة في المختبرات
- ٥- دورة تدريبيه في الحاسوب الآلي
- ٦- دورة تدريبيه في اللغة الإنجليزي.
- ٧- دورة تدريبيه في المهارات الإشرافية .
- ٨- دورة تدريبية في TOT إعداد مدربين من البورد العربي.
- ٩- دورة تدريبية في مهارات التخطيط الشخصي من البورد العربي للاستشارات والتدريب والتنمية البشرية.
- ١٠- دورة تدريبية في اختصاصي تدريب وتعليم إلكتروني من البورد العربي للاستشارات والتدريب والتنمية البشرية.
- ١١- دورة تدريبية مدرب إلكتروني متخصص TOT من شعبة البورد العربي للاستشارات والتدريب والتنمية البشرية.
- ١٢- دوره تدريبيه في الدمج البريدي والمراسلات المستوى المتقدم.
- ١٣- شهادة مشاركة في الندوة عن الشخصية الكارز ميه.
- ١٤- شهادة مشاركة في الندوة عن البحث الاجرائي – أدوات الدراسة.
- ١٥- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن اركولوجيا البحث اللغوي بين التراث والمعاصرة من أكاديمية إيفاد العلميه الدولية.
- ١٦- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن البحث العلمي الحداثه ومعابدها من أكاديمية إيفاد العلميه الدولية.
- ١٧- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن طرق اختيار الخطه البحثيه من أكاديمية إيفاد العلميه الدولية.
- ١٨- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن نحو أفاق جديد للبحث العلمي من أكاديمية إيفاد العلميه الدولية.
- ١٩- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن تقنية التقييم الإلكتروني في التعليم عن بعد من أكاديمية إيفاد العلميه الدولية.
- ٢٠- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن أساليب إدارة وتصنيف المجالات العلمية المحكمة ي سكوبس من أكاديمية إيفاد العلميه الدولية.
- ٢١- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن أساليب النشر العلمي من أكاديمية إيفاد العلميه الدولية.
- ٢٢- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن منهجية البحث وبناء المفاهيم العلمية من أكاديمية إيفاد العلميه الدولية.
- ٢٣- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن الإطار النظري والمفاهيمي في البحث من أكاديمية إيفاد العلميه الدولية .
- ٢٤- دورة تدريبية عن الدبلوم الاحترافي في التعليم الالكتروني من البورد العربي للاستشارات والتدريب والتنمية البشرية.
- ٢٥- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن بين الإدارة القيادة من أكاديمية إيفاد العلميه الدولية.
- ٢٦- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن تأهيل الطلاب أكاديميا وعلميا من أكاديمية إيفاد العلميه الدولية.
- ٢٧- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن دروب الباحثين العقبات الأخطاء من أكاديمية إيفاد العلميه الدولية.
- ٢٨- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن أخلاقيات البحث العلمي وأبرز صفات الباحث من أكاديمية إيفاد العلميه الدولية.
- ٢٩- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن استراتيجيه الحوار من أكاديمية إيفاد العلميه الدولية.

- 30- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن التكنولوجيا وأثرها على المجتمعات الإسلامية من أكاديمية إيفاد العلمي الدولية.
- 31- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن الدلالات الاحصائية بين ألفا من أكاديمية إيفاد العلمي الدولية.
- 32- شهادة مشاركة في الندوة العلمية عن نموذج السيطرة على تراكم المعلومات البحثية من أكاديمية إيفاد العلمي الدولية.
- 33- شهادة شرفيه عليا مشتركة في حضور ومشاركه في الندوة العلمية في اليوم العالمي للبيئة ونشر الثقافة الأدبية والمحبة.
- 34- شهادة مشاركة في الندوة العلمية بين البحث والنقد والإبداع من منصة إيفاد العلمي الدولية.

#### \* الأمسيات والندوات :-

- 1- شهادة شكر وتقدير لحضور امسية أسرار إبداع مدرب من الإبداع والابتكار الدولية.
  - 2- شهادة شكر وتقدير لحضور ندوة أهمية التنمية المستدامة لشعوب الدول الأقل نمواً.
  - 3- شهادة شكر وتقدير لحضور أمسية العرض واللقاء من الرؤية الجديدة الدولية.
  - 4- شهادة شكر وتقدير لحضور أسرار دمج المراسلات من الأكاديمية الدولية.
  - 5- شهادة شكر وتقدير لحضور ندوة الباور بوينت التفاعلي العرض واللقاء من البورد العربي للاستشارات والتدريب والتنمية البشرية
  - 6- شهادة شكر وتقدير لحضور الورشة التدريبية استخدام تقنية التقييم الالكتروني (Quiziniere) في التعليم عن بعد من أكاديمية إيفاد العلمي الدولية.
  - 7- شهادة شكر وتقدير لحضور ندوة التغافل من أكاديمية الإبداع والابتكار الدولية
  - 8- شهادة شكر وتقدير لحضور أمسية اسرار السعادة الخفية من الإبداع والابتكار الدولية .
  - 9- شهادة شكر وتقدير لحضور أمسية عن الدبلوماسية وعلاقتها بالاقواق من أكاديمية الإبداع والابتكار الدولية.
  - 10- شهادة شكر وتقدير لحضور أمسية بعنوان كن صديقاً لابنك من أكاديمية الإبداع والابتكار الدولية.
  - 11- شهادة شكر وتقدير لحضور أمسية بعنوان كيف نربي أبنائنا من أكاديمية الإبداع والابتكار الدولية.
  - شهادة شكر وتقدير لحضور -12 أمسية بعنوان فن إدارة الوقت من أكاديمية الإبداع والابتكار العلمي الدولية.
  - 13- شهادة شكر وتقدير لحضور أمسية بعنوان الطاقة ماهي الطاقة ومصاصي الطاقه ، من أكاديمية الإبداع والابتكار الدولية.
  - 14- شهادة شكر وتقدير لحضور أمسية الذكاء الاجتماعي من أكاديمية الإبداع والابتكار العلمية الدولية.
  - 15- شهادة شكر وتقدير لحضور أمسية البرنامج الصيفي للأطفال من الإبداع والابتكار الدولية.
  - 16- شهادة شكر وتقدير من أكاديمية الإبداع والابتكار الدولية لإقامة أمسية بعنوان السلامة والأمان في المختبرات وأماكن العمل.
- والعديد من الأمسيات والندوات وورش العمل الأخرى

#### \* العضويات

- عضواً في البورد العربي للاستشارات والتدريب والتنمية البشرية.
- عضواً في الأكاديمية الدولية للاستشارات والتدريب.
- عضواً في أكاديمية الإبداع والابتكار الدولية.
- عضواً في مؤسسة نقاء للتدريب و التنمية.
- عضواً في مجلس الاستشارات الغذائية.
- عضواً في جمعية المهندسين العرب.
- عضواً في مهندسين بلاء حدود.
- عضواً في فريق الطوارئ.
- عضواً في مؤسسة روح الشباب.
- عضواً في جامعة ليدز المهنية بأمريكا.
- عضواً محكماً في مجموعة شركات هائل سعيد أنعم في تقييم الأغذية.

والعديد من العضوية الأخرى

**\* اللغات :-**

١- اللغة العربية وهي الام

٢- اللغة الانجليزية متوسط

للتواصل معي:-

البريد الإلكتروني maaleik87@gmail.com

جوال رقم ٠٠٩٦٧-٠٤٨٢٠٣٦٥٧٧

جوال أحد الاقارب الوالد امين عبدالله النشمي

00967777526913

**Biography C.V**

Name / owner of Amin Abdullah Mohammed

Place of Birth / Province / Ibb, Directorate / Mountain, Isaaba / Rawaf, Village / Al-Rashai

Date of birth / 18/8/1986

Social status / married

**Career - Category:**

**1 - Bachelor of Technology and Dental Technology (Food Services) University of Dhamar**

**2 - Secondi Scientific School of Al Nahda Ab**

**Skills and capabilities: -**

- 1. The ability to conceive with circumstances**
- 2. Ability to accomplish the business we have come to us**
- 3. The ability to deal with any problem and finding its right solutions**
- 4. Ability to work for two**
- 5. The ability to work within one team**
- 6. Ability to carry out the supervision of the supervision and guidance of work for workers**

**Experience: -**

- 1- Experience in the management of quality 8 years experience in the Yemeni ship and the grill of the Ghlawl - the new (the solidarity of the snorks) working in the sense .**
- 2- Experience in the field of food analysis and tests .**
- 3- Experience in the detection of the Salmonelie and the Giloea in some foods in restaurants, hoops and cafeteria .**
- 4- Experience in the quality of wheat quality from the dumping of the bosses and in its transactions and tests before grinding, when dumping and determining the wheat price through the wheat samples of the luxury shipment.**
- 5- Experience in the grinding technology in the Yemen Company for the Car and the Al-Ghlala Hodizah - Their - the Sunnis - Al-Jafrah - Biscuit - Cake - Albakra - Passenger - WFP.**
- 6- Experience in the supervision of the safety deafety (health affairs) within the company.**
- 7. Experience in the establishment and implementation of training courses.**
- 8. Experience in training, education, preparation and preparation of scientific materials, presentations and implementation.**
- 9. The experience of security and peace and first aid.**
- 10. Experience in the use of automatic computer and designs.**
- 11. Experience in the field of training, e-learning and pregnancy. I am in order to do internationally in the exercise of training, e-learning and the presence .**
- 12. In his marketing and promotion .**
- 13. In his field-producing and internally duties.**
- 14. The experience in the field of display, meeting, speech and logic.**

## **training courses:-**

- 1 - Training course in grinding technology.**
- 2. Training course in Wire-sharing control.**
- 3 - Training course in first-aided aid.**
- 4. A training course in safety in laboratories.**
- 5 - Training course in automatic computer.**
- 6 - Training course in English.**
- 7- Training course in supervisory skills.**
- 8 - Training course in Tot prepared trainers from the Arab Arab.**
- 9 - Training course in personal planning skills from the Arab Border of Consultancy, Training and Human Development.**
- 10 - Training course in specialist training and education specialist from Arab Arab Consultancy, Training and Human Development.**
- 11. Training course of specialized USB coach from the Arab Border Division for Consultancy, Training and Human Development.**
- 12. Training in the postal machine and correspondence levels.**
- 13. Certificate of participation in the symposium Training course for the Carcommical Personality.**
- 14- Certificate of participation in the symposium on procedural research - study tools.**
- 15- Certificate of participation in the scientific symposium on the archology of linguistic research between heritage and contemporary.**
- 16- Certificate of participation in the scientific symposium on scientific research, modernity and its temples, from the International Scientific Research Academy.**
- 17- Certificate of participation in the scientific symposium on the methods of choosing the research plan from the International Scientific Academy.**
- 18- Certificate of participation in the scientific symposium on Towards New Horizons for Scientific Research from the International Scientific Research Academy.**
- 19- Certificate of participation in the scientific symposium on electronic evaluation technology in distance education from the International Scientific Academy.**
- 20- Certificate of participation in the scientific symposium on management and classification methods for refereed scientific journals in Scopus from IFAD International Scientific Academy.**
- 21- Certificate of participation in the scientific symposium on the methods of scientific publishing from the International Efad Scientific Academy.**
- 22- Certificate of participation in the scientific symposium on research methodology and building scientific concepts from IFAD International Scientific Academy.**

**23- Certificate of participation in the scientific symposium on the theoretical and conceptual framework in research from the International Academic Distribution Academy.**

**24- A training course on the Professional Diploma in E-Learning from the Arab Board for Consultation, Training and Human Development.**

**25- Certificate of participation in the scientific symposium on management and leadership from the International Scientific Academy.**

**26- Certificate of participation in the scientific symposium on qualifying students academically and scientifically from the International Scientific Academy.**

**27- Certificate of participation in the scientific symposium on the paths of researchers, obstacles, errors, from the International Scientific Dispatch Academy.**

**28- A certificate of participation in the scientific symposium on the ethics of scientific research and the most prominent qualities of the researcher from the International Scientific Academy.**

**29- Certificate of participation in the scientific symposium on dialogue strategy from IFAD International Scientific Academy.**

**30- Certificate of participation in the scientific symposium on technology and its impact on Islamic societies, from the International IFAD Scientific Academy.**

**31- A certificate of participation in the scientific symposium on statistical significance between Alpha from the International Scientific Dispatch Academy.**

**32- Certificate of participation in the scientific symposium on the model of controlling the accumulation of research information from the International Scientific Dispatch Academy.**

**33- A celebrated celebration certificate in the attendance and participation of the scientific seminar on the World Eve environment and the deployment of literary and love culture.**

**34- Certificate of participation in the scientific seminar between research and creating and creativity of the international scientific advice platform.**

**\* Sensors and Seminars:-**

1. The secret of secrets of creativity of a coach of creativity and international innovation.

2. Seminar of the sustainable development of the peoples of LTDs. 3. The descending and presentation of the new international vision.

4 - Secrets of migration of correspondence from the International Academy.

5- A certificate of thanks and appreciation for attending the interactive PowerPoint symposium. Presentation and speech from the Arab Board for Consultation, Training and Human Development.

- 6- A certificate of thanks and appreciation for attending the training workshop on the use of electronic assessment technology (Quiziniere) in distance education from the International Scientific Academy.
- 7- A certificate of thanks and appreciation for attending the symposium of omission from the International Academy of Creativity and Innovation.
- 8- A certificate of thanks and appreciation for attending the Night of Secrets of Hidden Happiness from International Creativity and Innovation
- 9- A certificate of thanks and appreciation for attending an evening on diplomacy and its relationship to endowments from the International Academy of Creativity and Innovation
- 10- A certificate of thanks and appreciation for attending an evening entitled Be a friend of your son from the International Academy of Creativity and Innovation.
- 11- A certificate of thanks and appreciation for attending an evening entitled How to raise our children from the International Academy of Creativity and Innovation.
- 12- A certificate of thanks and appreciation for attending an evening entitled The Art of Time Management from the International Academy of Creativity and Scientific Innovation. Winter Spoon of Intellectual Display and Discussion.
- 13- A certificate of thanks and appreciation for attending an evening entitled Energy What is energy and energy vampires, from the International Academy of Creativity and Innovation.
- 14- A certificate of thanks and appreciation for attending the Social Intelligence Evening from the International Scientific Creativity and Innovation Academy.
- 15- A certificate of thanks and appreciation for attending the children's summer program evening of creativity and innovation international.
- 16- A certificate of thanks and appreciation from the International Innovation and Creativity Academy for an evening entitled Safety and Security in Laboratories and Workplaces. Many evenings, seminars and other workshops.

**\*Membership :**

- Member of the Arab Border of Consultancy, Training and Human Development.
- Member of the International Academic Consultation and Training.
- Member of the Innovation and International Innovation Academy.
- Member of the Puna Training and Development Organization.
- Member of the Food Advisory Board.
- Member of the Arab Engineers Group.
- Member of the Association of Mahndsin Plat Borders.
- A member of the citizen team.
- A member of the Youth Foundation.
- And many other membership.



**\*Languages:**

- 1 - Arabic language is the mother.
- 2 - English Language.

**Contact with me :-**

Email [maaleik87@gmail.com](mailto:maaleik87@gmail.com)

Mobile No. 00967-775360482

Mobile partner Amin Abdullah Al Nashmi No. 00967777526913